

35-D-22

STATISTICS STATISTIQUES

Published by the Authority of
The HON. R.B. HANSON, K.C.,
Minister of Trade and Commerce

CANADA Publié par ordre de
l'honorable R.B. HANSON, K.C.,
Ministre du Commerce

AUG 26 2011

c7

DOMINION BUREAU OF STATISTICS
CENSUS OF INDUSTRY - FORESTRY BRANCH
OTTAWA - CANADA

LIBRARY

BIBLIOTHÈQUE

BUREAU FÉDÉRAL DE LA STATISTIQUE
RECENSEMENT DE L'INDUSTRIE
BRANCHE DES INDUSTRIES FORESTIÈRES
OTTAWA - CANADA

Dominion Statistician: R.H. Coats, LL.D., F.R.S.C., F.S.S. (Hon.) Statisticien du Dominion
Chief of Forestry Branch: R.G. Lewis, B.Sc.F. Chef, Branche des Industries Forestières

COFFINS AND CASKETS 1934.CERCUEILS ET BIERES 1934.

Ottawa, October, 1935.- A report on the manufacture of coffins, caskets and shells or rough boxes in Canada for the calendar year 1934 has been recently issued by the Forestry Branch of the Dominion Bureau of Statistics.

There were 44 firms engaged wholly or principally in the manufacture of these products, 17 were located in Ontario, 13 in Quebec, 4 in Manitoba, 3 in British Columbia, 2 in Nova Scotia, and 1 each in Prince Edward Island, New Brunswick, Saskatchewan, and Alberta.

This report shows an increase in establishments, salaried employees and wage-earners, salaries, fuel used, power employed, electricity (k.w.h. and value) and materials, and a decrease in capital, wages and production.

The following table gives the principal statistics of the industry for 1933-34.

Ottawa, octobre 1935.- La Branche des Industries Forestières du Bureau Fédéral de la Statistique communique son rapport suivant sur l'industrie des bières, cercueils et doubles-bières, au Canada, au cours de l'année civile.

Il y a quarante-quatre établissements occupés exclusivement ou principalement dans cette production dont dix-huit dans l'Ontario, treize dans le Québec, quatre dans le Manitoba, trois dans la Colombie Britannique, deux dans la Nouvelle-Ecosse une dans l'Île du Prince-Édouard, dans le Nouveau-Brunswick, dans la Saskatchewan et l'Alberta.

Ce rapport montre une augmentation dans le nombre d'établissements, le nombre d'employés à salaires et à gages, la quantité et la valeur du combustible, l'énergie électrique consommée (k.w.h. et valeur) et les matériaux, et une diminution en capital, gages et production.

Le tableau suivant donne les principales statistiques en 1933-34.

Table 1. - Principal Statistics, 1933 and 1934.

Tableau 1. - Statistiques principales, 1933 et 1934.

Items	1933	1934	Item
Establishments	No. 43	44	Etablissements
Capital Invested	\$ 3,755,118	3,729,646	Capital employé
Employees on salaries	No. 149	154	Employés à salaire
Salaries paid	\$ 241,356	244,059	Salaires
Employees on wages	No. 654	669	Employés à gages
Wages paid	\$ 530,235	509,152	Gages
Fuel used	\$ 19,678	22,716	Combustible
Power employed	H.P. 1,471	1,462	Force motrice
Electricity purchased	K.W.H. 1,031,575	1,032,119	Électricité achetée
Cost of electricity purchased	\$ 19,279	20,369	" "
Cost of Materials	\$ 806,023	\$ 18,117	Coût des matières premières
Value of Products	\$ 2,349,413	2,254,077	Valeur des produits

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010760757

2014-2015